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Geachte heer, mevrouw. 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer Van der Glas, namens 
de GroenLinks-fractie, gestelde vragen over het beheer van de ecologische tuin in het 
Stadspark. De brief van de vragensteller treft u als bijiage aan. Daarnaast zijn in de 
raadscommissie Beheer en Verkeer van 17 juni 2015 aanvullende vragen gesteld. De 
SP-fractie vroeg of er bemiddeling tussen partijen mogelijk is. De Stadspartij-fractie 
vroeg wie het beheer gaat uitvoeren als de vrijwilligers stoppen. Hieronder treft u ook 
het antwoord op deze vragen aan. 

1. Welke veranderingen hebben recentelijk plaatsgevonden voor wat betreft het 
ecologisch beheer in de heemtuin en wat is de reden daarvan? 
In het ecologische beheer zelf hebben geen veranderingen plaats gevonden. Wel 
hebben wij na een zorgvuldige afweging van de situatie, de huidige 
beheerovereenkomst met de vrijwillige beheerder ontbonden. Het ontbinden van de 
beheerovereenkomst heeft niets te maken met de praktische uitvoering van het beheer 
door de vrijwillig beheerder en de overige vrijwilligers. 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat het uit oogpunt van biodiversiteit en 
natuureducatie van beiang is dat op deze plek een heemtuin aanwezig is? 
Wij erkennen dat de tuin een bijzondere ecologische waarde heeft. De tuin maakt 
onderdeel uit van een groter geheel; namelijk het Stadspark, waarin wij (net als voor 
alle gebieden binnen de Stedelijke Ecologische Structuur) streven naar een hoge 
natuurwaarde. Door de kleinschalige (handmatige) manier van beheer wordt in de 
ecologische tuin een relatief grote biodiversiteit gerealiseerd. Ondanks dat de tuin af 
en toe geinteresseerden (specialisten) ontvangt, is de natuureducatie-functie relatief 
beperkt. 
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3. Welke plannen heeft het college voor dit gebied en hoe kijkt het college daarbij 
aan tegen de samenwerking met vrijwilligers? 
We streven er naar om de bestaande ecologische waarde van de tuin te behouden of 
zelfs te vergroten. Hierbij is wat ons betreft een grote rol weggelegd voor 
vrijwilligers. Dat strookt met ons beleid om burgers te laten participeren. Voor wat 
betreft de vragen van de SP en de Stadspartij; er is momenteel geen sprake van het 
wegsturen van de huidige vrijwilligers. Los van het ontbinden van de 
beheerovereenkomst met een van hen, hebben zij allemaal aangegeven door te willen 
gaan met het beheer van de tuin. Wij orienteren ons nu op een andere 
samenwerkingsvorm, mogelijk met een nieuwe werkgroep waar de huidige 
vrijwilligers onderdeel van uit zouden kunnen maken. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Aan: Het college van B&W van de gemeente Groningen 
Betreft: Vragen over het ecologisch beheer van de heemtuin in het Stadspark 
Datum: Groningen, 16 juni 2015 

Geacht college, 

Het Stadspark is in de groenstructuurvisie Groene Pepers aangewezen als kroonjuweel. 
Naast het feit dat het Stadspark een belangrijke functie heeft in recreatieve zin is het ook een 
belangrijke schakel in de Stedelijk Ecologische Structuur. Het noordelijke deel van het park is 
in de groenstructuurvisie aangewezen als ecologische zone. In de noordwest hoek van het 
stadspark ligt de Heemtuin Stadspark GroningenV Deze tuin werd tot op heden verzorgd 
door een groep vrijwilligers. Onlangs ontvingen wij het bericht dat de gemeente de 
samenwerking met hen zou hebben stopgezet. Vraag is waarom en hoe het nu verder moet 
met het onderhoud van de tuin. GroenLinks hecht aan een aaneengesloten stedelijk 
ecologische structuur met een hoge ecologische waarde. Daar hoort een goed beheer bij. 

Onze zorgen over het toekomstig ecologisch beheer in dit gebied zijn aanleiding tot de 
volgende vragen aan het college. 

1. Welke veranderingen hebben recentelijk plaatsgevonden voor wat betreft het 
ecologisch beheer in de heemtuin en wat is de reden daarvan? 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat het uit oogpunt van biodiversiteit en 
natuureducatie van belang is dat op deze plek een heemtuin aanwezig is? 

3. Welke plannen heeft het college voor dit gebied en hoe kijkt het college daarbij aan 
tegen de samenwerking met vrijwilligers. 

Namens de fractie van GroenLinks, 
Martijn van der Glas 

1 http: //www.heemtuingroningen.nl / 


